
Jegyzőkönyv 

Elnökségi ülés 2021. ápril is 6.  

Időpont: 2021. április 6. kedd, 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok: 

1. Hazai versenyrendszer 

2. Hazai rendezésű nemzetközi versenyek 

3. Kérelmek 

4. Közgyűlés anyagok elfogadása 

5. Egyebek 

Jelen vannak: 

 Balázs Gábor – Elnök 

 Kövesdi Andrea – Elnökségi tag, Soft szövetségi kapitány 

 Harsányi Enikő – Elnökségi tag 

 Ikker Péter – Elnökségi tag (jegyzőkönyvvezető)  

 Takács Zoltán – Elnökségi tag 

 Mihályi András – Főtitkár 

 Takácsné Fekete Franciska – Versenyiroda-vezető 

 Ziegenhám Medárd – Steel és UP szövetségi kapitány 

 Kurucz Tamás – Felügyelőbizottsági tag 

 

18:10 Szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. 

Elnök úr megállapította, az Elnökség határozatképes és az ülést megnyitotta. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendet, a 3. és 4. napirendi pontok elhalasztását javasolja. 

1. napirendi pont: Hazai versenyrendszer  

Hazai versenyek megrendezésével kapcsolatos összefoglaló táblázat kiküldésre került az elnökségi 

tagok számára. Ez tartalmazza az MDSZ Elnök, Alelnök illetve a szövetségi kapitányi team-ek 

véleményét az egyes versenyek megrendezésével kapcsolatban. Elnök úr ismerteti a táblázat 

tartalmát.  

Kurucz Tamás: Először az most hétvégi versenyről legyen szavazás. 

Elnök úr: Beszéljük meg azok a pontokat, amiben nem ért mindenki egyet, és az összes versenyről egy 

szavazással döntsünk. 



Kövesdi Andrea: Egyáltalán ne szervezzünk egymásra versenyeket, általános elv legyen, hogy egy 

hétvégén egyféle verseny van. Május 8-án I. és II. osztályú soft csapat bajnoki lesz, ha erre a napra UP 

versenyt teszünk, akkor kizárjuk az utánpótlás korú versenyzőket a soft bajnokiról. 

Ziegenhám Medárd: A jelenleg benyújtott tervezett az UP válogatott szempontjából egy lehetséges 

tervezetet mutat be, ami számukra ideális szakmai érvek alapján. 

Harsányi Enikő: A Steel EB megrendezéséről április 11-én várható végleges döntést, ezt még 

megvárhatnánk a hazai versenyrendszer átszervezésével. 

Elnök úr: Az MDSZ véleménye szerint a biztonsági intézkedések adta körülmények alkalmasak a 

biztonságos szervezéshez, de a döntés nem itt születik. A két konfliktusos UP verseny dátumáról (05.08. 

és 05.23.) halasszuk el a döntést. Így már csak a Steel csapatbajnoki fordulókról kell megegyeznünk. 

A Steel csapat III. osztály részbeni megtartását elfogadjuk-e? Az I. és II. osztály fordulóját áttegyük-e 

05.25-re? 

Harsányi Enikő: Mi lett a csapatok közötti felmérés eredménye? 

Elnök úr: Legtöbb helyen nincsenek meg a csapatok, sok a COVID-kontaktszemély, nem szívesen 

jönnének a versenyre. 

19:13 Molnár László Alelnök csatlakozott. Szavazásra jogosultak száma 6 fő. 

 

Elnök úr: Szavazásra bocsátja az utánpótlás versenyek áthelyezéséről szóló döntés halasztását. 

 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

29/2021.IV.6. EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség úgy határozott, hogy a májusra előrehozni tervezett utánpótlás forduló és az utánpótlás 

kijátszás pontos időpontjáról a soron következő elnökségi ülésen dönt. 

 

Steel csapatbajnoki I. és II. osztály halasztásra kerül, III. osztály a csapatok egyedi megegyezése alapján 

megrendezésre kerülhet. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

30/2021.IV.6.  EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség úgy határozott, hogy a soron következő Steel I. és II. osztályú csapatbajnoki fordulót 

elhalasztja, III. osztályú csapatok egyhangú megegyezés alapján megrendezhetik a soron következő 

fordulót. 

 

18:45 Csóka András – Elnökségi tag csatlakozott. Szavazásra jogosultak száma 7 fő. 

 

Steel csapatbajnoki I. és II. osztály pótdátumaként 04.25-t határozzuk meg, a koronavírus helyzet 

függvényében elnökségi határozat nélkül is halasztható. 



7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

31/2021.IV.6.  EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség úgy határozott, hogy az ellhalasztott Steel Csapatbajnoki forduló új dátumaként 04.25-t 

határozza meg, amely koronavírus helyzet függvényében elnökségi határozat nélkül, a Versenyiroda-

vezető és az Elnök közös döntésével újra elhalasztható. 

 

Steel nemzeti bajnoki forduló és Steel Csapat MK előre hozása 06.05. és 06.06-ra. 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

32/2021.IV.6.  EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség úgy határozott, hogy a 07.24-re tervezett Steel Nemzeti bajnoki fordulót 06.05-re, a 07.25-

re tervezett Steel Csapat Magyar Kupát 06.06-ra előre hozza. 

 

 

2021.06.11-13. Youth Challenge illetve Felnőtt Steel kijátszás és 2021.06.14-17. Ifi Edzőtábor 

balatonlellei megrendezését és szállás, ellátás biztosítását vállalja-e az MDSZ? 

6 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

33/2021.IV.6.  EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség úgy határozott, hogy az MDSZ vállalja a 2021.06.11-13. között tervezett Youth Challenge 

illetve Felnőtt Steel kijátszás és 2021.06.14-17. közötti Ifjúsági Edzőtábor balatonlellei megrendezését 

valamint szállás, ellátás biztosítását. 

 

Harsányi Enikő: Továbbra is hangsúlyozzuk, hogy aki rosszul érzi magát, maradjon otthon és 

következmények nélkül lemondhatja a versenyt.  

Elnök úr: Kérjük az irodát, hogy ezt jelezze. Szerencsére eddig a pozitív tesztek alacsony száma azt 

mutatja, hogy felelősen viselkednek a játékosok. 

 

Az új versenynaptárt módosíthatja-e a megbeszéltek és a korábbi döntések szerint az MDSZ Iroda? 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

34/2021.IV.6.  EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség úgy határozott, hogy a fent a 2021. április 6-án a hazai versenyrendszert illetően hozott 

határozatoknak megfelelően az MDSZ Iroda a versenynaptárt módosíthatja. 

 

Elnök úr: A hatályos kormányrendelet értelmében továbbra is csak az MDSZ tudtával és engedélyével 

lehet versenyt rendezni. 

Ikker Péter: Azokban a bajnokságokban, ahol van kieső, idei bajnokságban ne legyen kieső, hanem 

egyéb módon próbáljuk meg kezelni. 



Elnök úr: A jövő évi bajnokságok átalakításával is lehet kezelni a problémát, Alelnök úrral dolgoznak 

egy ilyen javaslaton. Egy méltányos megoldást kell találni. 

Alelnök úr: Idén le kell zárni a bajnokságokat. 

 

2. napirendi pont: Hazai rendezésű nemzetközi versenyek  

Elnök úr beszámol a legújabb információkról: 

A Budapest Open rendezése sikeresnek tekinthető. Külföldi játékosok nem vettek részt a versenyen, 

de szép átlagok és eredmények születtek. 

Youth Challenge megrendezése még kérdéses. 

Augusztusban szeretnénk rendezni egy Soft Open versenyt, illetve novemberben a Hungarian Opent. 

Erre 10 millió Ft plusz forrást kaptunk az EMMI-től. 

Az angol-magyar ifjúsági/serdülő mérkőzés a Benczúr Hotelben kerül megrendezésre, közvetítés lesz 

róla. Ez jó alkalom a fiatal játékosoknak rutint szerezni. A játékmód még egyeztetés alatt van. 

 

3. napirendi pont: Kérelmek 

Elnök úr javaslatára beérkezett kérelmek hiányában halasztásra került. 

 

4. napirendi pont: Közgyűlés anyagok elfogadása  

Elnök úr javaslatára halasztásra került, az anyagok ellenőrzése még folyamatban van. 

 

5. napirendi pont: Egyebek 

Az elnökség válaszol a felmerülő kérdésekre. 

 

Harsányi Enikő: Soft versenyhelyszín elkészül-e a következő versenyre? 

Elnök úr: Ezt az ígéretet kaptuk. 

 

Szalay Richárd: Angol-magyaron a tartalékoknak is meg kell-e jelenniük a tesztelésen? 

Elnök úr: Igen. 

 

Elnök úr: Az UP szövetségi kapitányi team (IFI Team) kommunikációja nem mindig teljes az elnökség 

irányába, ezen javítani szeretnénk. 

 



19:33 elnök úr lezárja az elnökségi ülés formális részét. Jegyzőkönyv lezárva. 

k.m.f. 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Ikker Péter 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 


